
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 25. august 2021

Til stede: Christian, Hans, Søren, Steffen & Henrik

Ad 1 (Besvarelse til Gartnerparken)
Advokatens svar er godkendt med nogle rettelser.

Ad 2 (Henvendelse: Dræn ved nr 28, 30 og 32)
Nummer 28, 30 og 32 inviteres til en drøftelse af sagen på næste bestyrelsesmøde.

Ad 3 (Henvendelse fra nr. 28: Ansvar for stikledninger og rensebrønde)
Renses efter behov.

Ad 4 (Revner i vej. Har vi indhentet tilbud?)
Henrik indhenter et tilbud - eventuelt fra Colas.

Ad 5 (Erosion af stien)
Eventuelt en arbejdsopgave til en fælles arbejdsdag.

Ad 6 (Ukrudt på stien)
Stien bliver ukrudsbekæmpet.

Ad 7 (Beplantning mod letbane)
Det iværksættes i foråret 2022.

Ad 8 (Nyt hegn omkring regnvandssø?)
Bestyrelsen har planer om at fjerne hegnet ned mod søen på nær mod nord.

Ad 9 (Opfølgning på rådgivningsmøde med Rentokil)
Efter rådgivningsmøde med Rentokil har de tilbudt opsætning af 30 giftkasser (inkl.
vedligehold) til 18.000 kr. om året.
Bestyrelsen mener, at dette er for dyrt.

Referent: Henrik


